

FAKULTI KOMUNIKASI DAN PENGAJIAN MEDIA

Memenuhi Syarat Am Universiti Serta Syarat Khas Program

Bil	Nama Program Kod UiTM/Kod UPU Tempoh Pengajian Syarat Am Universiti	Lepasan
		Syarat Khas Program
1	<p style="text-align: center;">Terbuka kepada pemohon aliran Sains/Teknikal dan Sastera</p> <p>Diploma Komunikasi dan Media MC110 / UE4321001 (2 ½ tahun / 5 Semester) (Program bertemu duga)</p> <p>Terbuka kepada keturunan Melayu, Anak Negeri Sabah, Anak Negeri Sarawak dan Orang Asli Sahaja.</p> <p>Syarat Am Universiti</p> <p>Memiliki SPM atau yang diiktiraf setaraf dengannya oleh kerajaan Malaysia dengan mendapat TIGA (3) kepujian termasuk Bahasa Melayu</p> <p>DAN</p> <p>Lulus Sejarah (Mula diguna pakai SPM 2013)</p> <p>1. Calon yang tamat program ini boleh memohon mengikuti mana-mana fakulti dengan memenuhi syarat-syarat yang ditetapkan oleh Universiti</p> <p>2. Calon PERLU memiliki keputusan MUET yang telah ditetapkan sebelum memohon ke peringkat Sarjana Muda</p>	LEPASAN SPM
		<p>Memenuhi SYARAT AM UNIVERSITI dengan mendapat sekurang-kurangnya Gred C+ dalam mata pelajaran:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Bahasa Melayu <p>DAN</p> <ul style="list-style-type: none"> • Bahasa Inggeris minima Gred B <p>DAN</p> <ul style="list-style-type: none"> • Kepujian dalam Matematik / Matematik Tambahan <p>DAN</p> <ul style="list-style-type: none"> • Lulus temu duga dan ujian bertulis yang dikendalikan oleh Fakulti.
		LEPASAN PRA DIPLOMA UiTM
		<p>Lulus Naik Taraf (LNT) program Pra Diploma Sains (PD007/PD008) atau Pra Diploma Perdagangan (BA002/BA003) atau Pra-Diploma Sains (STEM C & Sastera) (AS002/AS003) dari UiTM</p> <p>DAN</p> <p>Lulus temu duga dan ujian bertulis yang dikendalikan oleh Fakulti.</p>
		APEL (ACCREDITATION OF PRIOR EXPERIENTIAL LEARNING)
<ul style="list-style-type: none"> • Lulus MQA (ujian Aptitud dan Penilaian Portfolio). • Berumur tidak kurang daripada 20 tahun pada tahun permohonan. • Pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan sekurang-kurangnya lima (5) tahun. • Lulus temu duga yang dikendalikan oleh fakulti. 		